
 

Kursistrådsmøde d. 26.03.2025 kl. 11.20-11.55 i V250  
 

1. Godkendelse af dagsorden, v. Neel/Lucca 
Dagsorden godkendt, men laves om, da Martin, der skulle stå for 2 punkter meldte 
afbud til mødet.  

 
2. Valg af mødeleder og referent  

Neel er mødeleder. Hanne skriver referat. 
 

3. Præsentation af fremmødte 
I alt deltog 10 kursister fra disse klasserne 1.j, 1. i, 2. t og enkeltfag 
Lucca (næstforperson) 
Neel (forperson) 
Hanne (lærer), Sofie (pædagogisk ledelseskonsulent) 

 
4. Nyt punkt. Info om bestyrelsesmøde 

Neel fortæller, at der var bestyrelsesmøde i går aftes. 
På mødet blev studie-og ordensreglerne bl.a. godkendt.  
På mødet på anvendelsen af eksamenscookies diskuteret. Sikkerheden burde være i 
rode, da kun to ledere på KVUC har adgang til informationerne fra appén. 
 
Kursistrådet gør dog opmærksom på, at det er vigtigt, at der er klare regler for, 
hvad kursister må ikke må – så ingen pludselig bliver anklaget for at have gjort 
noget forkert, som de ikke vidste, var forkert.  
 
En kursist udtrykker uro for, hvordan computeren ”reagerer” på programmet.  
Neel mener, at det nok ikke bliver et problem. 
 
Sofie fremhæver, at man skal huske, at det altid i sidste ende er et menneske, som 
vurderer, om eleverne har snydt.  
 
En anden del af bestyrelsesmødet handlede og om regler for alkohol på KVUC. 
Disse skal fortsat også skal fortolkes sådan, at der ikke må drikkes alkohol i 
skoletiden og at studieture også er ”skoletid”. 

 
5. ETU med Martin  

Flyttes til næste møde, da Martin meldte afbud 
 

6. Religion på skolen  
Desværre er de kursister, der gerne ville diskutere emnet ikke mødt op til mødet.  
Alligevel tager kursistrådet en kort snak. 
En kursist synes, at der skal være plads til religiøs praksis på KVUC. Det går ikke ud 
over andre. Så længe der er lokaler til det. 
 



 

Andre siger, at det kan være svært at definere, hvad der er ok og hvad der ikke er 
ok – så derfor er den nemmere, at forbyde al religiøs udøvelse generelt.  
 
Skolens holdning er, ifølge Hanne, som citerer rektor Anita, at KVUC ikke 
understøtter nogen form for religiøs udøvelse 
 
På næste møde kommer ledelsen og vil forhåbentligt formidle tydeligere, hvad 
skolens holdning er. 

 
 
7. Evt.  

 
a) Hanne spørger om ideer til næste års ”Lifehacks”. 

 
Kursistrådet foreslår disse emner: 

• Ludomani/gambling 
• Stofmisbrug 

• KVUCs fremtid: Hvad sker der med den nye reform. 
• Musiks påvirkning for hjerne og læring 

 
 

b) Neel fortæller, at undervisningsminister Mathias Tesfay snart kommer på besøg på 
skolen.  

 
c) En kursist spørger om årets Gallafest. Sofie fortæller, at planerne er, at der skal 

være middag, taler, lancier m.m. for alle 2. og 3. årsklaserne og enkeltfag. Festen 
vil senere på aftenen åbne for alle kursister. Det bliver d. 2. maj.  
 
Der er et udvalg for kursister, som er med til at planlægger festen – meld jer meget 
gerne til leder Christina Krüger: chkr@kvuc.dk 

 
d) Neel fortæller, at bestyrelsen i går også talte om fremtiden for KVUC. Der er stadig 

en masse uafklarede spørgsmål, men sandsynligvis vil blive en skole med enkeltfag 
– nok gymnasieelle enkeltfag. Måske kommer der EPX. 

 
 

Næste gang  
 
Sofie vil gerne tale om ”styrket praksisfællesskab på HF” – et projekt, hvor undervisningen 
kommer til at være knyttet til uddannelser og job på den anden side af KVUC.  
 
Mødet slutter i god ro og orden kl. 11.57. 
 
 


